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Agenda Verslag 

Opening 
20.00-22.00 uur 
 

De voorzitter opent de informatieronde Bestuur en Financiën om 20.00 
uur. Vandaag staat de Kaderbrief en college-uitvoeringsprogramma (CUP) 
op de agenda.  
 

 
 

De voorzitter heet de aanwezigen welkom. Er zijn geen insprekers. 
 
Jeugdzorg, WMO en AWBZ 
Wethouder Van Beurden zegt dat de jeugdzorgtaken en -gelden per 1 ja-
nuari 2015 naar de gemeenten gaan. Het rijk heeft daarbij voorwaarden 
gesteld. In 2015 worden de jeugdzorgtaken die tot nu door het rijk en de 
provincie werden gefinancierd, gecontinueerd. Op regionaal niveau is ge-
regeld dat deze zorg wordt opgepakt en betaald. Daarvoor is een verdeel-
sleutel afgesproken naar rato van het macrobudget. Het macrobudget is 
gebaseerd op de uitvraag, de zorg die in 2012 werd geboden. Er zullen 
gemeenten zijn die geld tekortkomen en gemeenten die mogelijk geld 
overhouden, maar de tekorten worden gezamenlijk opgevangen, mits er 
een gemeente is die echt boven de ratosleutel uitstijgt. Die kosten moet de 
betreffende gemeente zelf voor zijn rekening nemen. Het gaat dan om be-
staande zorg. Na 2015 wordt er opnieuw gekeken. Dan wordt er gekeken 
naar de werking van het eigen sociale team en hoe wordt doorverwezen 
naar de tweede lijn.  
 
De egalisatiereserve wordt gebruikt voor de lokale situatie en wordt niet 
gebruikt voor regionale risico's.  
 
Als de risico's boven de verdeelsleutel van het macrobudget uitstijgen, 
heeft de betreffende gemeente een lokaal probleem en moet die gemeen-
te zelf 'de broek ophouden'. 
Alle gemeenten zitten in de overgangsfase voor de jaren na 2015. Dat 
moet ervoor zorgen dat de toeleiding naar gespecialiseerde zorg beter in 
de hand wordt gehouden. Het sociaal team gaat daarmee aan de slag.  
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Het naar ratobedrag is meer dan de gemeente nu betaalt. Dat is vereve-
ning. Het rijksbeleid zegt dat dit regionaal moet worden opgelost. Iedereen 
in de bestaande zorg krijgt die zorg gecontinueerd in 2015.  
 
Paragraaf 4.2 Meicirculaire 
Wethouder Dragt zegt dat de meicirculaire nog maar net is ontvangen. Het 
college kijkt welke consequenties dat heeft en hoe die ingevuld moeten 
worden. Het kan zijn dat het college kijkt naar de lopende taakstelling, 
maar het kan ook betekenen dat op andere terreinen zaken naar achteren 
worden geschoven. Er zijn nog geen concrete voornemens om het tekort 
op te vullen.  
 
Het college werkt met de Kaderbrief zoals die er nu ligt. Als de raad nog 
verduidelijkende vragen wil stellen over de meicirculaire kan dat wellicht 
later op de avond nog. Als de raad van het college concrete maatregelen 
wil horen, komt die vraag te vroeg.  
 
De resultaten staan in de stukken die door de raad zijn ontvangen. De Ka-
derbrief en de Voorjaarsnota communiceren met elkaar. In de memo over 
de meicirculaire wordt aangegeven welke consequenties dat heeft voor 
zaken die in de Kaderbrief en de Voorjaarsnota zijn aangegeven.  
De meicirculaire komt altijd pas na de Kaderbrief en de Voorjaarsnota. In 
dit geval is het een behoorlijk ingrijpende wijziging in de financiële positie. 
In de memo staat vermeld welke consequentie de meicirculaire heeft voor 
de Voorjaarsnota en dat wat in de Kaderbrief is weergegeven. Wellicht dat 
het in een andere vorm gepresenteerd moet worden, maar dan gaat het 
over de vorm en niet over de inhoud.  
 
De p.m.-posten staan er voornamelijk omdat de eerste actie erop gericht 
zal zijn om na te gaan wat daarvoor moet worden gedaan en welke kosten 
dat met zich meebrengt. De p.m.-posten moeten nog nader in kaart wor-
den gebracht. Daar kunnen verschillende kostenscenario's uit voortkomen. 
Als die posten van invloed zijn op de begroting zal het college bij de raad 
aangeven hoe die kosten worden gedekt.  
 
Het college is zich bewust van de risico's als bepaalde taken bij de samen-
leving worden neergelegd.  
Ten aanzien van het college-uitvoeringsprogramma gaat het om vernieu-
wingen in beleid. In veel gevallen wordt daarbij een beroep op de samen-
leving gedaan. Als het om welke reden niet lukt die plannen uit te voeren, 
kan het zijn dat het college moet besluiten die plannen op een laag pitje te 
zetten of niet uit te voeren. Als deze situatie zich voordoet, zal het college 
bij de raad terugkomen om daarover het oordeel van de raad te vragen.  
 
Als in de stukken naast de p.m.-posten ook nulposten worden gebruikt, 
verwacht het college dat de nulposten geen kosten met zich meebrengen.  
 
Paragraaf 4.5 Ontwikkeling financieringsoverschot 
Wethouder Dragt geeft aan dat jaarlijks vanuit de begroting bedragen aan 
de reserves worden toegevoegd. Die maken dat de reserves niet alleen 
zakken maar ook stijgen. Ieder jaar wordt een bijdrage in verschillende 
potjes gestopt. Wat vooral zakt, zijn de investeringen waarvan bekend is 
dat die worden uitgevoerd en nog door de raad moeten worden goedge-
keurd. Het gaat dan met name om de MFC's en de Biezenkamp. Ieder jaar 
worden daar ook weer gelden aan toegevoegd.  
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De heer Koops vult aan dat de reserves stijgen vanuit de financierings-
constructie van de Biezenkamp. Dat betreft een tijdelijke financiering die 
weer terugkomt naar de reserves waardoor die dan weer stijgen. 
Een overzicht kan worden gegeven. 
 
Wethouder Dragt geeft aan dat het college op dit moment niet met plan-
nen bezig is om de financiële risico's van de pensioenen voor wethouders 
op een andere manier te verzekeren. Het zijn kosten die de gemeente tot 
nog toe voor eigen rekening heeft genomen. Het gaat om een voorziening 
die de gemeente moet nemen en de berekening is op 24 juni jl. al bespro-
ken. Het gaat om een eenmalige aanpassing. De schommelingen in het 
financiële plaatje zijn door meerdere omstandigheden behoorlijk groot. Dat 
is ook een zorg van het college. Het lijkt hem een goede suggestie om te 
kijken of die risico's anders afgedekt kunnen worden.  
 
Wethouder Van Beurden antwoordt dat de verplichtingen ten aanzien van 
de derde spoorlijn PON al van enige geleden zijn. Met PON is afgesproken 
dat de gemeente zou meewerken aan de ontsluiting van PON aan de 
spoorkant voor het zware autotransport. Het is een eenvoudige afspraak 
met een vergaande juridische betekenis omdat in de milieuvergunning van 
PON staat dat PON uiterlijk in 2017 gebruik moet kunnen maken van die 
ontsluiting. Het is een gemaakte afspraak en Leusden staat aan de lat om 
die taak uit te voeren. Het om een bedrag van circa € 1,5 miljoen inclusief 
de overweg en alles wat daar verder bij hoort. Voor eind 2014 komt hij met 
een plan van aanpak.  
 
Wethouder Dragt geeft aan dat er een overzicht geleverd kan worden van 
de bestemmingsreserves.  
 
College Uitvoeringsprogramma (CUP) 
Digitaal 
De burgemeester geeft aan dat er wordt gewerkt aan een overall inventa-
risatie van alle stappen die gezet moeten worden om in 2017 een goede 
digitale gemeente te zijn. Zij zal het tijdpad mee nemen in de schriftelijke 
beantwoording die nog volgt.  
In januari 2015 wordt gestart met de nieuwe website. De website zal in ie-
der geval vraaggestuurd zijn. Zij kan er verder geen details over melden. 
Zij neemt de opmerking over de toegankelijkheid van de website voor blin-
den en slechtzienden mee.  
 
Sturing Verbonden partijen 
Wethouder Dragt wil intensief met de rapporteurs overleggen over zaken 
die spelen. Het gaat dan om zaken in de aanvangsfase maar ook in de 
evaluatie die er aankomt. Dat zijn inhoudelijke gesprekken die met college-
leden en rapporteurs worden gehouden. Op het moment dat het CUP werd 
geschreven, was nog niet exact bekend hoe de rapporteurs zouden functi-
oneren. Afhankelijk van het samenwerkingsverband meent hij dat hij inten-
sief met de rapporteurs op zal trekken.  
 
Veiligheid en jeugdzorg 
De burgemeester geeft aan dat de samenleving daar zeker bij betrokken 
wordt. De ouders worden er zeker bij betrokken.  
 
Faciliteren laadpunten elektrische voertuigen 
Wethouder Van Beurden geeft aan dat de gemeente geen parkeerplaat-
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sen ter beschikking stelt, maar laadpalen. De gemeente hoopt dat te in-
tensiveren voor mensen die een elektrische auto hebben maar niet de be-
schikking hebben over een plek waar zij de auto kunnen opladen. De ge-
meente plaatst de laadpalen maar voor de exploitatie zijn afspraken ge-
maakt met een externe partij. Die maakt weer afspraken met de gebruiker 
van de laadpaal over de kosten. Het zijn laadpalen voor algemeen gebruik 
in de openbare ruimte.  
Hij weet niet of het technisch mogelijk is om die laadpalen ook te gebrui-
ken voor het opladen van elektrische fietsen. Voordeel van het opladen 
van elektrische fietsen is dat deze met laagspanning via het stopcontact 
opgeladen kunnen worden. Veel ondernemers bieden het recreërend pu-
bliek al faciliteiten om de elektrische fietsen op te laden. Daarin wil de ge-
meente zich niet mengen.  
 
Recyclen van materiaal 
Wethouder Van Beurden zou willen dat het recyclen van afval sneller zou 
kunnen. De gemeente wil het omgekeerd inzamelen oppakken. Daarbin-
nen wil de gemeente zo veel mogelijk ruimte bieden aan verenigingen om 
afval in te zamelen. Niet alle afvalstromen kunnen door verenigingen en 
vrijwilligers worden ingezameld. Er ligt ook een relatie met de afvalstoffen-
heffing. Alles wat verenigingen inzamelen gaat aan de Leusdense ge-
meenschap voorbij. Daar moet evenwicht in zijn.  
 
Het afval dat aan de straat staat, mag alleen door inzamelaars die door de 
gemeente zijn aangewezen, worden meegenomen. Verenigingen moeten 
daarvoor ook een bepaalde goedkeuring krijgen. Er zijn reinigingsinspec-
teurs die daarop handhaven.  
 
Wethouder Dragt zegt dat van de gesprekken met de vertegenwoordigers 
uit de samenleving tijdens de collegeonderhandeling korte gespreksver-
slagen beschikbaar zijn.  
 
Mantelzorg 
Wethouder Overweg herkent de vraag over de overbelasting van de man-
telzorgers. Mantelzorgers doen vaak meer dan zij kunnen. Als het overbe-
lastingspercentage verder verlaagd kan worden, doet hij dat graag. In de 
infrastructuur kan het probleem wel tijdig worden gesignaleerd. Spreker 
houdt van meetbare resultaten die gerealiseerd kunnen worden. De ge-
meente kent ondersteuningsprogramma's voor mantelzorgers en dan nog 
is het overbelastingspercentage vrij hoog.  
Het is wel een doelstelling die van belang is. Het heeft de aandacht van 
het college. Er worden initiatieven als de Wensboom benut om het overbe-
lastingspercentage bij mantelzorgers verder te verlagen.  
 
Gemeentehuis 
Wethouder Overweg geeft aan dat de renovatie van het gemeentehuis 
niet meer mag gaan kosten. Als uitgangspunt zijn de werkelijke kosten van 
het gemeentehuis genomen en die staan opgenomen in de begroting. Er 
zijn twee p.m.-posten opgenomen omdat er wellicht externen ingehuurd 
moeten worden om een aantal zaken te regelen.  
 
In de stukken wordt gesproken over het gemeentehuis en dat is dit ge-
meentehuis.  
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Spreker geeft aan dat het college zich niet afhankelijk maakt van andere 
maatschappelijke organisaties ten aanzien van de exploitatie van het ge-
meentehuis. Het zou mooi zijn als een aantal maatschappelijke organisa-
ties onderdak zouden vinden in het gemeentehuis.  
 
Fair Tradegemeente 
Wethouder Van Beurden geeft aan dat er een goede werkgroep Fair Tra-
de in Leusden is. De werkgroep bestaat uit deelnemers uit het bedrijfsle-
ven en detailhandel. De gemeente biedt ambtelijke ondersteuning en die 
kosten liggen bij de gemeente. Het initiatief komt van de Fair Tradewerk-
groep. Het enige wat de gemeente nog moet doen is de eigen organisatie 
kritisch langslopen, met betrekking tot de catering en het schenken van 
Fair Tradekoffie en -thee. 
 
Groene inrichting Lange Steeg 
Wethouder Van Beurden zegt dat in het convenant met stichting de 
Boom, de provincie, het waterschap en de gemeente de groene agenda is 
opgesteld onder de voorwaarde van rijksmiddelen. Dit gebied heeft geen 
EHS-status meer waardoor er geen rijksmiddelen meer beschikbaar zijn. 
Spreker vindt het netjes om in ieder geval de convenantpartners in te lich-
ten over de status van het Lange Steeggebied. In het CUP staat vermeld 
wat er binnen de groenblauwe gedachte nog mogelijk is.  
Het convenant omvat meer dan de Lange Steeg. Op alle andere gebieden 
kan het convenant uitstekend in stand blijven. Een wijziging op het conve-
nant ten aanzien van het Lange Steeggebied is wel verstandig.  
 
Sport 
Wethouder Overweg geeft aan dat er € 2 miljoen is gereserveerd voor de 
aanleg van een tweede sporthal. De plaats is nog niet bepaald. Het Burg. 
Buiningpark geniet voor veel partijen de voorkeur. Er wordt niet nogmaals 
een uitvoerige scan gedaan. Als combinaties gemaakt kunnen worden met 
het Sociaal Domein zal de gemeente dat zeker doen.  
 
Wethouder Dragt gaat ervan uit dat de huurverhoging voor verenigingen 
van de velden doorgaat. Dat is bij de verenigingen vroegtijdig aangekon-
digd. Hij gaat ervan uit dat dat verenigingen 40% van de kostprijs van de 
velden aan huur gaan betalen.  
 
Wethouder Overweg geeft aan dat de opbouw van de cijfers voortkomt uit 
het feit dat € 1 miljoen rechtstreeks uit de reserves wordt gehaald en dat 
€ 1 miljoen in de exploitatie zit.  
 
De heer Koops vult dat in het CUP-formulier de totale kosten zijn opge-
nomen. In het financiële overzicht is € 1 miljoen opgenomen zijnde inci-
dentele kosten en het andere miljoen wordt gedekt uit de kapitaallasten.  
 
Wethouder Overweg zegt dat het college maximaal € 2 miljoen inzet voor 
de aanleg van de tweede sporthal. Als het meer wordt, is er een probleem. 
In eerdere varianten werd gesproken van € 2 tot € 5 miljoen. Daar is het 
college vanaf gestapt.  
 
Het vorige initiatief vanuit de samenleving heeft niet geleid tot een tweede 
sporthal. Er wordt nog wel gesproken met die partij. De samenleving staat 
nog steeds voorop.  
 



 6 

Wethouder Dragt zegt dat tijdens de gesprekken over het coalitieakkoord 
is gesproken over het terugverdienen van investeringen. Er is niet gezegd 
dat er alleen wordt geïnvesteerd als er ook terugverdiend wordt. Dit is een 
investering vanuit de reserves van € 1 miljoen die niet terugkomt. Het geld 
zit in de waarde van de sporthal. Bij verkoop komt die investering terug. 
De exploitatie moet worden opgebracht door de gebruikers. De gemeente 
kan gebruiker zijn als zij de scholen daar laten sporten.  
 
Impuls winkelcentrum de Hamershof 
Wethouder Dragt geeft aan dat de gemeente partijen met een belang in 
de Hamershof om de tafel wil krijgen. Welke zaken worden opgepakt? 
Worden tegelijkertijd gebouwen en openbare ruimte aangepakt. De ge-
meente is eigenaar van de openbare bibliotheek, het gemeentehuis, de 
Korf en eigenaar van de openbare ruimte. De gemeente neemt een actie-
ve houding in bij het voeren van gesprekken. De raad kan worden betrok-
ken bij de rol die gemeente daarin voert.  
 
Social return 
Wethouder Overweg geeft aan dat in het coalitieakkoord staat dat social 
return belangrijk is bij een gemeentelijke aanbesteding. Dit wordt een van 
de criteria. Of dat strijdig is met punten waarvoor zijn collega-portefeuille-
houders verantwoordelijk zijn, vraagt hij zich af. Spreker denkt niet dat het 
een extra regeldruk geeft, de aanbesteding wordt er niet ingewikkelder 
door. De gemeente wil dat het werk wordt uitgevoerd door een bedrijf die 
social return ook waarmaakt.  
 
Wethouder Dragt vult aan dat het niet wordt gezien als een opgelegde re-
gel. Het is een criterium bij de aanbesteding. Een bedrijf kan zich een be-
tere positie verschaffen in de aanbesteding door daar op een goede ma-
nier mee om te gaan. Hij hoeft het niet te doen.  
 
Wethouder Overweg geeft aan dat de criteria vrij globaal zijn geformu-
leerd. In de uitwerking moet worden gekeken welke criteria nog meer 
meegenomen kunnen worden. De afstand tot de arbeidsmarkt is een crite-
rium dat het college wil waarmaken.  
 
Wethouder Dragt geeft aan dat er in 2014 daadwerkelijk wordt gewerkt de 
afname van regeldruk. In de tweede helft van 2014 komt het college met 
een voorstel hoe dat wordt uitgevoerd. Daarmee is het concreet en zijn er 
meetbare doelstellingen. 
 
Energieakkoord 
Wethouder Van Beurden zegt dat het energieakkoord een initiatief van de 
samenleving is dat veel gemeentelijke taken zal overnemen. Het zal ook 
een deel van de gemeentelijke doelen uitvoeren. Hij meent dat over onge-
veer twee jaar dit samenwerkingsverband goed in staat is zichzelf te be-
druipen. Dit wordt het energieloket voor Leusden. De aanloopkosten zijn er 
wel en voor de eerste twee jaar heeft de gemeente de eigen duurzaam-
heidsmiddelen voor die twee jaar overgedragen aan het energieakkoord. 
Daarna komen er projecten die zichzelf bedruipen waarbij kosten en baten 
elkaar in evenwicht houden.  
Er wordt driemaal een bedrag € 37.500,00 ingezet vanuit de duurzaam-
heidsmiddelen uit de begroting. Er komt nog een specifiek voorstel naar de 
raad om hiermee in te stemmen.  
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De afspraken over doelstellingen moeten nog worden gemaakt met het 
energieakkoord. Het gaat hier alleen om een financieel voorstel.  
Inzet bewoners groenbeheer 
Wethouder Overweg vindt het een goed idee als offertes van wijkbewo-
ners ook worden meegenomen in de plannen om het beheer van open-
baar groen aan de inwoners over te laten. Zover is het nog niet. Er wordt 
nu ruimte gemaakt voor bewonersinitiatieven. Het wordt een leerproces, 
de aannemer moet weten dat burgers participeren. Burgers moeten leren 
verantwoording nemen om het werk ook uit te voeren. Dat moet geld ople-
veren. Het belangrijkste is dat mensen meer voor hun wijk gaan voelen. 
Wellicht kan in een volgende fase het offreren vanuit de wijk worden mee-
genomen.  
 
Fietsplan 
Wethouder Van Beurden zegt dat de post van € 10.000,00 is opgenomen 
om een aantal gegevens te kwantificeren. Wat is er aan fietsroutes en wat 
is de onderhoudsstaat. Daarnaast wil hij kwalitatief onderzoek onder de 
fietsers doen. Samenlevingsinitiatieven vanuit het fietsplan is niet het be-
vragen van bewoners over allerlei veiligheidsmaatregelen, maar hij wil wel 
dat de inwoners meedenken over prioriteiten bij knelpunten.  
Binnen de initiatieven heeft het e-biken daar zeker een plaats in. Hij wil dat 
graag aan de Leusdense situatie toetsen.  
 
Hulpverlening zelfredzaamheid 
Wethouder Overweg geeft aan dat het geen bewuste keuze om de zelf-
redzaamheid te versmallen tot de AED's. Hij zal kijken hoe dat verbreed 
kan worden in de tekst.  
 
Algemene risico's 
Wethouder Dragt geeft aan dat door het signaleren van risico's al een eer-
ste stap is gezet. Veel van de coalitievoorstellen worden nu in kaart ge-
bracht. Het uitvoeren gebeurt later. Pas in de uitwerking komt de maatre-
gel naar voren die nodig is om het risico te beschermen. In sommige ge-
vallen kunnen daar op voorhand al voorzieningen voor worden getroffen.  
 
Sociaal Domein 
Wethouder Overweg zegt dat de WSL zich heeft teruggetrokken uit La-
rikslaan2. Daar moet nog een oplossing voor worden gezocht. Daarvoor is 
het bedrag van € 200.000,00 opgenomen. Als het met minder kan, zal het 
college dat zeker doen.  
 
Passend onderwijs 
Wethouder Van Beurden zegt dat passend onderwijs niet in het CUP 
staat. Het college is er wel volop mee aan de slag. Er wordt beleid ontwik-
keld en er zijn al experimenten en koppelingen vanuit de passendonder-
wijsgedachte gaande en deze worden meegenomen in het Sociaal Do-
mein.  
 
Samenwerking bedrijfscontactfunctionaris regio 
Wethouder Dragt zegt dat het bedrag van € 30.000,00 wordt ingezet voor 
activiteiten in de regio. Het gaat niet alleen om communicatie. Het gaat om 
de uitvoering van een aantal gezamenlijke activiteiten in de regio. Het bud-
get is bedoeld voor een aantal activiteiten die samen met de regio ten be-
hoeve van het bedrijfsleven in de regio worden opgepakt. Dat betreft city-
marketing en bedrijven met elkaar in contact brengen.  
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Daar is vanuit het bedrijfsleven ook vraag naar. Als partner moet worden 
gedacht aan de federatie van bedrijvenkringen. Specifieke projecten zijn 
nog niet benoemd.  
Omgekeerde afvalinzameling 
Wethouder Van Beurden geeft aan dat er meerdere technieken zijn om 
inwoners te bevragen over het omgekeerd inzamelen van afval. In andere 
gemeenten waar dit initiatief al is uitgevoerd als pilot is het draagvlak on-
der de inwoners verrassend hoog. Op termijn lijkt omgekeerde afvalinza-
meling tot kostenvermindering te leiden. Het is bekend dat dit onderwerp 
goed gecommuniceerd moet worden. Hoe dat er precies uit gaat zien, 
komt naar voren in het voorstel dat spreker zal uitbrengen.  
Leusden kent al een hoog afvalscheidingspercentage. Het is de kunst dat 
ook vast te houden. Sterker: het kan nog beter. De inzet van omgekeerd 
afval inzamelen is: het moet wel passen bij de Leusdense situatie. 
 
Uitgangspunten coalitieakkoord  
Wethouder Overweg geeft aan dat sommige punten lastig meetbaar zijn. 
Daar waar mogelijk zal het college de uitgangspunten zeker meetbaar wil-
len maken.  
 
Gewasbeschermingsmiddelen  
Wethouder Overweg geeft aan dat de schriftelijke beantwoording over 
gewasbestrijdingsmiddelen klaar ligt. Die komt in week 27 beschikbaar. 
Als er daarna nog vragen zijn, kunnen deze alsnog worden beantwoord.  
 
Uitgangspunten coalitieakkoord 
Wethouder Dragt geeft aan dat het contract met de SRO met zwembad 
Octopus pas in 2019 afloopt. Het is een punt dat door zwemclub de Haai-
en bij de coalitiebespreking is ingebracht. Zij gaven aan om de exploitatie 
niet bij de SRO maar bij de Haaien onder te brengen. Het contract loopt 
niet af in 2019 maar het is een evaluatiemoment. Het contract wordt in 
principe verlengd tenzij een van beide partijen aangeeft hiervan af te willen 
zien. Het college zal de contracten goed bestuderen, maar het is niet zo 
dat automatisch wordt gekeken dit contract elders onder te brengen. Er 
komt wel een goede evaluatie.  
 
Uitbreiden budget startersleningen 
Wethouder Van Beurden geeft aan dat voor de startersleningen een apart 
voorstel komt in de tweede helft van 2014. Er is nog een potje met oud-
rijksgeld woninggebonden en locatiegebonden subsidie om sociale wo-
ningbouw te stimuleren. Dat geld wordt gebruikt om mensen te wijzen op 
het voordeel van doorstromen in de woningbouw.  
 
De heer Koops geeft aan dat de startersleningen wel op de balans wor-
den vermeld. Het is een revolving fund en op het moment dat er geen star-
tersleningen meer worden verstrekt komt het geld terug.  
 
Vestigingsbeleid detailhandel 
Wethouder Dragt wil het vestigingsbeleid detailhandel onder de loep ne-
men. De gemeente wil toewerken naar een visie detailhandelsbeleid. Er 
kan ook digitaal worden gewinkeld waarbij de goederen worden afgehaald 
op een adres. Er wordt ook gedacht aan volumineuze detailhandel. Wat wil 
de gemeente op welke plek invullen. Als de visie Werklocaties klaar is, zal 
het college ook over de visie Detailhandel met de raad overleggen.  
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De winkeliersverenigingen worden ook betrokken bij het opstellen visie 
Detailhandel. Winkeliersverenigingen zien wel in dat er veranderingen zijn 
in 'winkelland'.  
 
Opbrengst Toeristenbelasting 
Wethouder Dragt geeft aan dat de toeristenbelasting niet is bedoeld als 
doelbelasting. De verwoording in het CUP komt voort uit de inspraakreac-
ties vanuit de coalitieoverleg. Er is gevraagd inzicht te geven in de verhou-
ding toeristenvoorzieningen en de geheven toeristenbelasting. Er komt 
een overzicht met inkomsten toeristenbelasting en uitgaven toeristische 
voorzieningen.  
 
Actualisering Kwijtscheldingsbeleid 
De heer Reemst geeft aan dat de actualisering van het kwijtscheldingsbe-
leid beperkte meerkosten geeft. De gedachte is om dat binnen de totale 
belastingrevenuen op te vangen. Dat wordt nog inzichtelijk gemaakt. Er is 
een totale belastingopbrengst waarvan de kwijtscheldingen worden afge-
trokken. Budgettair kost het geen geld.  
 
Wethouder Overweg geeft aan dat de visie van het coalitieakkoord naar 
de samenleving is teruggekoppeld, in ieder geval naar de insprekers. Bij 
elk CUP-formulier zal het college ervoor zorgen dat instanties en mensen 
die hierbij betrokken zijn hiervan op de hoogte zijn.  
  
Wethouder Dragt zegt dat het college de raad zo spoedig mogelijk zal in-
formeren over de zaken waarover nog onzekerheid bestaat. Waar mogelijk 
zal het college de raad via de oktobercyclus informeren en anders zo snel 
mogelijk daarna. Over de meetmomenten zal het college op de normale 
planningsmomenten verder berichten. Dat is met de Voorjaarsnota en bij 
de Najaarsrapportage. Hij zal kijken of het mogelijk is alle meetmomenten 
mee te nemen in een overzicht.  
 
Wethouder Overweg vult aan dat er geen aparte rapportage wordt opge-
zet voor de CUP-formulieren. Dat wordt meegenomen via de normale rap-
portagesystemen. Als een meetmoment voorbij is, wordt dat gemeld in de 
eerstvolgende rapportage.  
 
Preventieve verslavingszorg  
Wethouder Van Beurden wil wel kijken naar het voedingsgebruik en over-
gewicht bij kinderen. Het CUP beperkt het zich nu tot zaken die jongeren 
in grote problemen brengen, zoals alcohol en drugs. Het is bekend dat in 
GGD-verband aandacht voor overgewicht wordt gevraagd. Hij kan niet 
overzien wat de budgettaire gevolgen zijn als deze problematiek in het 
CUP wordt meegenomen.  
 
Integrale Kindcentra  
Wethouder Van Beurden zegt dat het IKC van het onderwijs is en niet van 
de gemeente. Als schoolaccommodaties worden gerealiseerd, is het goed 
dit concept daarin mee te nemen. Het vraagt aanpassingen aan een ge-
bouw om dit concept daarin uit te voeren. Hij weet niet precies wat het IKC 
inhoudt, maar het biedt de mogelijkheid kinderen 07.00 tot 20.00 uur op te 
vangen. Het is bekend dat er voor één locatie in Leusden aan dit concept 
wordt gedacht.  
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Spreker geeft aan dat nog niet bekend is wat omgekeerd afval inzamelen 
gaat kosten. Het principe is dat de investeringskosten worden afgedekt uit 
de afvalstoffenheffing. Om die reden is het als p.m.-post opgenomen.  
 
Wethouder Dragt geeft aan dat de extra kosten voor drie fulltime wethou-
ders zijn meegenomen in Najaarsnota voor 2014.  
 
Meicirculaire 
Wethouder Overweg geeft aan dat de berekeningen zijn veranderd. De 
cijfers die nu in meicirculaire staan zijn de cijfers waar de gemeente mee 
moet werken. Die cijfers worden nu intern doorgerekend.  
In de meicirculaire worden ook de taken van de centrumgemeente, voor 
Leusden is dat Amersfoort, meegenomen. De kosten die daarmee ge-
moeid zijn, worden daarin verevend. De cijfers zijn in ieder geval met de 
Najaarsnota in novembera.s. beschikbaar. Als het eerder kan, zal hij die 
informatie via de raadsinformatiebrief kenbaar maken.  
 
Het stuk gaat als debatstuk naar de raad. 
 

 De voorzitter sluit de informatieronde om 22.00 uur. 
 
 
 
 


